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S 1. Mötets öpp-
närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. nande

Foregående mötes protokoll nr 1-96 godkändes.

- Bokslutet för 1995 fastställdes. Ärets underskott

$2.

s3.
blev 15437 kr.

Föreg mötes-
protokoll

Ekonomin

Arets stämma
matsal. Eftersom

- Budgeten för 1996 fastställdes. Den senaste debiteringen för värmekostnaderna under
vintern har kommit och det visar på en högre förbrukning än tidigare vintrar (skillnaden är
ca. 50000 kr) Utdebiteringen för kvartalen 3 och 4 -96 beräknas dock kunna hållas till
planerade 2460 resp. 2500 kr.

s4.
Arets förenin gsstä m ma hålles tisdagen den 21 maj i 

-Brandthovdaskolans

föreningen i år flrar 3O-årsjubileum bjudes på kaffe och kaka!

Två motioner har inkommit. Den ena behandlar belysning och nummerskyltar på
garagelängorna. Den andra behandlar frågan om Bronsyxans engagemang i avfallshantering/
kretsloppstänkande. Mer härom i komrnande kallelse till årets stämma.

Styrelsen lägger en proposition om att tillsätta en festkommitt6 för att med en budgetram från
samfälligheten om 7500 kr arangera en jubileumsfest av knytismodell och med eventuella
muntrationer. Dessutom avsättes 1000 kr for kaffe och kaka till årsstämman.

S 5. Besiktning
Ärets besiktning av anläggningar och inventarier besiämdes till lördagen den 20 april. Vid
besiktningen skall styrelsen speciellt ta en titt på vissa asfaltytor med felaktigt fallfrån brunn.

S 6. Vattenbespar-
Sekreterare Peter Haglund redogjorde for ett projekt där man med relati'.rt ringa insats ing
kan göra tydliga inbesparingar på vattensidan. Även denna fråga kommer att diskuteras
på stämman.

$7.
Mats Pettersson meddelade att det nu endast återstår en
Därefter är bristerna avklarade för denna gång .

Ätgärder u.
punkt att åtgärda under husen. husen



s8.
Radiator WS har mätt temperaturen på hetvattnet i ett antal punkter inom Bronsyxan.

Då mätprotokollet inte är helt tydligt kommer Magnus Månson att kontakta Radiator för en

närmare förklaring. Det intressanta är också huruvida den instrypning som gjorts verkligen
har givit önskvärd effekt.

se.
Med tanke på att den omreglering av el-marknaden som nu sker, kommer att innebära

en turbulens för små el-köpare, kan det finnas orsak att se över möjligheterna att gå

samman för att hålla nere el-kostnaderna. Några styrelsemedlemmar kommer därför
att bevista ett informationsmöte som Tekniska Verken håller den 25 apr.

s 11.

Bronskittelgata n 22
Kantyxgatan 5
Bronsdolksgatan 1

Lurblåsargatan 19

s 12.

Temp.rnät i

h usen

Arb.g ru pp
el-kostnader

Komp.kvarn

Avslutning

S 10. AvloPPs-
Under vintern har ett antal avloppsbrunnar på garageplanerna frusit med översvämmning brunnar
och isproblem som följd. Orsaken till detta kan vara att brunnarna inte år tillräckligt rensade
frårr skräp. Medlemmarna uppmanas dårför åtgärda detta vid vårstädningen.

Kontaktpers
Kontaktpersoner för gårdarna under året:
Hans och Harriet Ström
Roland Risberg
Mats Sjögren
Con ny Mostrom/Ma riette Zackrisson

Bo Larsson redogjorde för fördelarna med en rejäl kompostkvarn som mal ned kvistar och
grenar från trädgårdarna till ett väsentligt mindre skrymmande komposterbart avfall. Detta

år intressant förlöreningenimedtemmarna nu när snart de kommunala sopkontainrarna
koi;:mei eit drcs in. Bes!öts att Bo får'i uppdrag att undersöka och testa lämplig kompostkvarn.

s 13.
Ordf. Magnus Månson tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.
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